

High Expectations 期望過高

Elizabeth Liu and her parents came to Canada full of hope. However, when Elizabeth failed to meet some of her parent's expectations she started to feel isolated in her own home.

Elizabeth Liu隨父母移民到了加拿大。她父母對她期望殷切。但是由於壓力過大，令到Elizabeth不勝負荷。

High Expectations

High Expectations 期望過高

English Subtitle

Chinese Subtitle



The Awakening 醒

Jing Li immigrated to Canada with husband Dalin and daughter Jenny with the hope that this new country would change Dalin into a different person. However, the situation became worse.

人近中年的李靜隨丈夫和女兒從中國移民加拿大。李靜期待新的環境可以改變丈夫暴虐的脾氣。不料情況不僅沒有改善，暴力的陰影愈加籠罩這個家庭...

The Awakening

English Subtitle

Chinese Subtitle

醒 The Awakening



Where is my home? 何處是吾家?

Mrs. Young came to Canada to live with her only son after her husband passed away in Hong Kong. She thought there would be a welcoming home for her but the reality turned out to be otherwise...

袁老太太在丈夫去世之後，來到加拿大投靠獨生子 Raymond 一家，誰知道...

Where is my home?

Where is my home? 何處是吾家?

English Subtitle

Chinese Subtitle

An Orange Studio Production
Co-produced by Vancouver & Lower Mainland
Multicultural Family Support Services Society

